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El senyor president:

 Senyor Moragues, senyor conseller.

El senyor conseller d’Hisenda i Administració Pública:

 Sí. Gracias, señor presidente.
 Señor Rubio, supongo que se referiría usted al señor 
Montoro.
 Le voy a decir lo siguiente. No cejaremos en nuestro empe-
ño de reclamar, de reivindicar un cambio del sistema de fi nan-
ciación hasta que esto no se produzca. No lo dude usted y no 
lo dude nadie. Hemos reclamado, reclamaremos y seguiremos 
reclamando el cambio del modelo de fi nanciación.
 Pero también le digo lo siguiente. Nuestra posición es fi rme 
de no recortes, hay línea roja, sanidad, educación y bienestar 
social, no se toca. Estamos prestando servicios públicos básicos 
y fundamentales para la ciudadanía, y así vamos a seguir.
 Y le digo lo siguiente. El señor Montoro, que no Montero, 
también ha hecho esfuerzos considerables a favor de la 
Generalitat valenciana y de la sociedad valenciana. Y le voy 
a dar varios ejemplos.
 El FLA al 1%. El aplazamiento de liquidaciones negati-
vas. La reducción de prudencia fi nanciera. Eso supone para 
la Comunidad Valenciana, para la sociedad valenciana, un 
ahorro de mil millones de euros.
 Y le digo lo último, en materia de inversiones hemos 
sido la tercera comunidad autónoma que más ha subido los 
presupuestos generales del estado y también a través de los 
instrumentos de liquidez que ha implementado el Gobierno 
de España. (Aplaudiments)

El senyor president:

 Gracias, señor conseller.
 Pregunta del síndic del Grup Parlamentari Compromís, té 
la paraula el senyor Morera.

El senyor Morera Català:

 Moltes gràcies, senyor president.
 Molt honorable president de La Generalitat.
 Sí, nosaltres també reconeixem el treball dels treballadors 
i les treballadores de la sanitat, que treballen en unes condi-
cions molt difícils. La inversió del seu govern és la pitjor, 
l’última de renda per càpita d’Europa.
 Ha dit que «cumplimos con lo que prometimos». Van 
prometre un nou model de fi nançament de les comunitats 
autònomes, que no ens perjudicara i que no danyara la nostra 
economia.
 I li pregunte: vist que el seu govern, el Gobierno de 
España, del senyor Mariano Rajoy, ha dit que no va a modi-
fi car, no va a posar en marxa un nou model de fi nançament, 
una reforma de la LOFCA, quina incidència pressupostària 
té això en el pressupost i en el nostre benestar?

El senyor president:

 Gràcies, senyor Morera.
 Molt honorable president.

El senyor president del Consell:

Gracias, señor presidente.
 Señor Morera, desde que empezamos esta legislatu-
ra hemos hecho presupuestos realistas y ajustándonos al 
momento que nos tocaba oír.

 No han sido presupuestos fáciles. Pero como bien hemos 
dejado constancia, también en el día de hoy, nos hemos 
centrado en todo aquello que hacía referencia a las políticas 
sociales.
 Si usted me pregunta qué incidencia presupuestaria tiene, 
pues se lo diré. Este año 10.428 millones de euros dedicados 
a esas políticas dirigidas hacia las personas. 28 millones de 
euros al día, señor Morera.
 Si me pregunta qué supone a los ciudadanos el ahorro 
y las medidas fi scales que vamos a adoptar nosotros y el 
gobierno: 830 millones de euros. Eso va a benefi ciar a 
1.870.000 ciudadanos.
 Si me pregunta qué es lo que vamos a hacer en política 
de empleo, la incidencia que va a haber en este presupuesto 
es que existen 284 millones de euros, un 11,8% más que el 
año pasado, para poder crear 75.000 puestos de trabajo. Y en 
inversiones hemos subido el capítulo en un 8,3%.
 Eso es un presupuesto dirigido hacia las personas. Y la 
incidencia que tiene la realidad, la economía actual, hace que 
en la Comunidad Valenciana los presupuestos se centren más 
en las personas preocupándonos de que todos puedan tener 
oportunidades y garantía de todos los servicios dirigidos 
hacia los mismos.
 Gracias. (Aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies.
 Senyor Morera, té la paraula.

El senyor Morera Català:

 Senyor president.
 Els actuals pressupostos, els de 2014, no són molt realis-
tes perquè vosté ja els ha modifi cat en 1.400 milions d’euros. 
Però això no és el tema.
 El tema és que cada vegada serem més pobres, cada 
vegada La Generalitat està més intervinguda de facto, i 
davant d’això tenim un president que no reivindica justícia 
per al poble valencià. Tenim un president que va dir que 
necessitàvem canviar el model de fi nançament i tenim unes 
Corts Valencianes que tenim un consens molt clar en matèria 
d’eixe nou model de fi nançament que tots hem reclamat.
 La seua senya d’identitat és d’empobrir el poble valencià. 
La seua senya d’identitat és no defendre els interessos del 
poble valencià. La seua senya d’identitat és que no tindran 
un nou model de fi nançament de les comunitats autònomes i 
mos farà pagar mil milions d’euros a l’any, senyor president.
 El seu model, la seua senya d’identitat, senyor Fabra, és 
que dels 13.500 milions d’euros que segons este informe que 
vam recepcionar ja fa més d’un any, eixe deute de l’estat 
amb el poble valencià pujarà a 20.000 milions d’euros, la 
meitat del deute públic entre els bancs i el deute comercial. I 
la seua senya d’identitat és que és la incapacitat de plantar i 
defensar el poble valencià.
 Ha dit que «no quiere enfrentamientos». Jo tampoc, jo 
vull justícia. Vull justícia, senyor president. Vull que se com-
plisca la LOFCA. I no vull que el president del Gobierno de 
España actue en la il·legalitat. Perquè és il·legal no tindre un 
nou model de fi nançament i és insuportable tindre un govern 
paralitzat, que provoca cada vegada més l’empobriment del 
poble valencià. Per tant, què pensen fer? Callar i atorgar esta 
greu discriminació que patim?
 S’ataca l’equitat, s’ataca la justícia, s’ataca la legalitat 
del article 2 de la LOFCA. I, per tant, els valencians no som 
iguals davant la llei? Quin mal hem fet? Quin mal hem fet 
perquè se’ns maltracte d’esta manera? Quin mal hem fet 
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perquè ahir empresaris digueren que la inversió pública 
territorialitzada en un element fonamental per a la nostra 
economia, com és el corredor mediterrani, el Gobierno de 
España està invertint en Algeciras-Madrid i no està invertint 
en la principal artèria per a superar la crisi econòmica i posar 
les infraestructures a favor de l’economia productiva.
 Vosté va a fer alguna cosa? O va a deixar que continue 
l’empobriment del poble valencià? Vosté va a exercir algu-
na iniciativa com hem plantejat des del Grup Parlamentari 
Compromís per a requerir al senyor Montoro? Va a fer 
alguna cosa? Perquè si no va a fer res el que mos està con-
demnant és a la misèria més absoluta, a no tindre recursos 
sufi cients per a poder atendre el nostre benestar.
 Nosaltres no volem enfrontaments, volem que es com-
plisca la llei i que es complisca la justícia. Perquè, mire, si 
vosté va a consentir que s’aproven uns pressupostos sense 
tindre un nou model de fi nançament, nosaltres actuarem, 
nosaltres no ens esperarem. Nosaltres actuarem. I actuarem 
com? Posant estos fets, posant este informe que tenim recep-
cionat i acredita tot el que li he dit, al Defensor del Poble. 
Perquè el poble valencià no es mereix, no es mereix este 
maltractament sistemàtic de los gobiernos de España, del 
seu i dels socialistes, no es mereix.
 I nosaltres reclamarem que es faça justícia, que se tinga 
un tracte just amb el poble valencià, que tinguem els matei-
xos recursos que tenen altres comunitats autònomes. Si 
fórem de Cantàbria vosté tindria 4.000 milions més d’euros 
per a poder atendre el nostre benestar. Perquè des que vostés 
mos governen mos hem empobrit, corrupció a banda, també 
ha de vore amb l’empobriment del poble valencià. 4.000 
milions d’euros. Si estiguérem en Catalunya, 2.000 milions 
d’euros.
 Li estic demanant mil milions d’euros, perquè les seues 
polítiques mos han empobrit. És l’última sessió de control 
d’este període de sessions, jo li demane: va a consentir que 
es maltracte el poble valencià? Va a consentir que se conti-
nue en la il·legalitat de vulnerar la LOFCA? Va a fer vosté 
alguna cosa per defensar els interessos del poble valencià i 
acabar amb esta situació? Sí o no?
 Si no fa res, nosaltres ho farem i anirem al Defensor del 
Poble. (Aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies, senyor Morera.
 Molt honorable president.

El senyor president del Consell:

Gracias, señor presidente.
 Señor Morera, ¿cómo puede decir que con el cambio de 
modelo de fi nanciación, con el documento que se trajo aquí, 
a las Cortes, ustedes votaron a favor? ¿Cómo lo puede decir? 
Es que le da igual como diga las cosas, lo importante es 
quedar bien en cada momento. No me enseñe el documento 
que ustedes han preparado, es el que hicimos aquí, todos los 
grupos de estas Cortes. Usted no votó a favor, señor Morera. 
Esa es la realidad. (Aplaudiments) Sigue engañando a la 
gente, sigue engañando a la gente.
 Al igual que dice, al igual que dice, señor Morera, que 
no se está invirtiendo en una infraestructura productiva en 
la Comunidad Valenciana como es el corredor mediterrá-
neo. Es falso, señor Morera. 235 millones de euros licita-
dos y en ejecución en la Comunidad Valenciana. Ésta es la 
realidad, señor Morera. Pero a usted le queda mucho mejor 
anunciar y decir aquí que no se está invirtiendo nada o que 
hay un consenso donde no lo existe.

 Yo entiendo que usted esté preocupado por otras cosas, 
señor Morera. Y desde luego usted no está preocupado por 
el futuro de los próximos años, está preocupado por el futu-
ro del mañana o el pasado mañana. (Remors) También lo 
entiendo, señor Morera.
 Pero eso no quita el que nosotros tengamos que trabajar 
por aquello que nos obliga nuestra responsabilidad.
 Usted dice que no se ha hecho nada. Pues, fíjese, hemos 
conseguido en su día que hubiera un défi cit asimétrico, que 
otorgara un 1,6 a la Comunidad Valenciana.
 Pero es que además hemos conseguido que se aportaran 
instrumentos a la comunidad para que pudiera abordar las 
deudas que tenía, tanto el FLA como el pago a proveedores. 
Más de 22.000 millones de euros.
 Hemos conseguido, con esas cantidades, poder abordar 
las deudas que teníamos con las políticas dirigidas a las 
personas, especialmente proveedores de servicios públicos 
fundamentales. Más de 8.500 millones de euros.
 Y también les anuncio que esta semana, mañana, vamos 
a destinar 40 millones de euros a lo que es el pago de renta 
garantizado a la ciudadanía, nómina mensual de dependencia 
y pagos a entidades sin ánimo de lucro, gestoras de centro de 
atención a discapacitados o mayores, (aplaudiments) bus-
cando precisamente ese compromiso con las personas.
 ¿Cómo puede decir que no hemos conseguido nada por 
parte del ministerio? Fíjese, hemos conseguido, y lo ha 
anunciado antes el conseller, hemos conseguido que en el 
año 2014 y 2015, gracias a lo que han sido los instrumentos 
y aportaciones del estado, ahorrar más de 1.200 millones de 
euros, tanto en reducción de rebaja de intereses al 1%... ¿Se 
acuerda usted, señor Morera, que decía: «¿Qué van a hacer 
ustedes cuando el gobierno les está obligando a pagar unos 
intereses del 7%?»? Estamos pagando al 1%, señor Morera. 
Eso es fruto del acuerdo que tenemos entre el Gobierno de 
España y el gobierno valenciano.
 La reducción también del tipo de interés en cuanto al 
pago del plan de pago a proveedores. Más de 300 millones 
de euros de ahorro que hemos conseguido en la carga fi nan-
ciera este año y lo podemos destinar precisamente a políticas 
dirigidas a los ciudadanos. Esa es la realidad.
 Vamos en colaboración con el gobierno para intentar 
reducir los gastos de esta administración y poder hacer pre-
supuestos realistas y ajustados a las necesidades que tienen 
los ciudadanos, generando crecimiento, empleo y garanti-
zando los servicios dirigidos a todos los ciudadanos de la 
Comunidad Valenciana. (Aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies.
 Torn per a repreguntar sobre la mateixa qüestió, segons 
l’article 169. Senyora Mollà, té la paraula.

La senyora Mollà Herrera:

 Gràcies, senyor president.
 Senyor Fabra, la veritat és que a mi m’ha sorprés avui 
un titular que deia: «El Consell se rebela de nuevo contra 
Montoro, descarta más recortes y le exige otra vez 1.000 
millones extra.» A mi m’encantaria que m’explicara quan 
s’han rebel·lat vostés davant el govern central. ¿Quan? 
¿Poden explicar-ho?
 Perquè nosaltres ara mateix tenim més de 1.000 mili-
ons d’euros pressupostats per a 2015, que el ministre no 
s’ha dignat a dir que van a incloure’s en els pressupostos 
generals de l’estat. Tenim un ministre que diu que vostés 
ni somnien en tindre en 2015 una reforma del fi nançament 
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autonòmic. Tenim un govern de l’estat que li diu a vosté en 
els pressupostos generals de l’estat que continuen infrafi -
nançant a la Comunitat Valenciana en els diners que mos 
pertoquen.
 ¿Quan s’han rebel·lat vostés de nou? A mi m’encan-
taria saber quina va a ser la seua actitud rebel·ladora i si 
vosté pensa que plorar-li a Madrid per a ser candidat és 
el que li té d’ocupar a vosté el càrrec de la presidència 
de La Generalitat. Mentre vosté plora, els valencians ens 
empobrim.

El senyor president:

 Gràcies.

La senyora Mollà Herrera:

 Si no són capaços de vore això, vostés han d’eixir…

El senyor president:

 Gràcies, senyora Mollà.

La senyora Mollà Herrera:

 …de la Generalitat valenciana.

El senyor president:

 Senyor conseller, senyor Moragues, té la paraula.

El senyor conseller d’Hisenda i Administració Pública:

 Gracias, señor presidente.
 Señora Mollà, ya le he dicho antes que nuestra posición 
es fi rme, de no recortes y salvaguarda de los servicios públi-
cos básicos y fundamentales en sanidad, educación y bienes-
tar social.
 Y le voy a decir lo siguiente: el debate del modelo de 
fi nanciación lo que ha permitido es lo siguiente. Ustedes nos 
criticaban de despilfarro, que éramos malos gestores, que no 
hacíamos las cosas con efi ciencia. Y lo que se ha demostra-
do con el debate del modelo de fi nanciación es que somos 
excepcionales gestores, somos efi cientes gestores (protes-
tes i aplaudiments) y nuestro problema de défi cit no es de 
gasto sino de ingresos. Tenemos un problema de ingresos. 
Y gestionamos con diligencia los intereses de la Comunidad 
Valenciana.

El senyor president:

 Señorías…

El senyor conseller d’Hisenda i Administració Pública:

 Y le voy a decir más también. El Gobierno de España ha 
dicho lo siguiente, ha dicho que el sistema de fi nanciación es 
muy malo, y lo ha dicho el propio ministro y el propio pre-
sidente del gobierno. Que somos críticos con el modelo de 
fi nanciación, que lo aprobó el gobierno socialista, que cuan-
do podamos lo cambiaremos y que mientras tanto, mientras 
tanto… (protestes)

El senyor president:

 Señorías…

El senyor conseller d’Hisenda i Administració Pública:

 …dotaremos los instrumentos de liquidez oportunos y 
salvaguardaremos los servicios públicos básicos y funda-
mentales.

El senyor president:

 Muchas gracias, señor conseller. (Aplaudiments)
 Senyor Ferri.

El senyor Ferri Fayos:

 En 2015, el sistema de fi nançament no serà malo, serà 
il·legal. Primera.
 Senyor Fabra, ja n’hi ha prou de laments, ja n’hi ha prou 
de llàgrimes de cocodril, ja n’hi ha prou de victimisme, ja 
n’hi ha prou de victimisme en el tema del fi nançament. Cal 
actuar, cal valentia, cal lideratge. I malauradament, ací tenim 
un president que ni actua, ni és valent ni sap liderar res.
 Des de Compromís portem molt de temps apostant per 
una acció valenta i decidida. Per això apostem per portar 
Rajoy als tribunals per tractar els valencians com a ciuta-
dans de segona. (Veus) Ho hem proposat ací en Les Corts 
I vostés es neguen perquè diuen que cal lleialtat institucio-
nal. ¿Lleialtat? Vostés el que tenen és submissió partidista. 
¿Lleialtat? ¿On està la lleialtat quan els xiquets estudien en 
barracons, o amb els majors que no tenen centres de salut als 
que acudir? La lleialtat està amb el poble valencià, perquè el 
seu govern només trobem covardia i submissió.
 Senyor Fabra, ¿quan pensen portar vostés Rajoy als tribu-
nals? Tinc ací el requeriment. (Veus)

El senyor president:

 Señorías…

El senyor Ferri Fayos:

 Si vol, li’l passe. (Veus)

El senyor president:

 Gràcies, senyor Ferri.
 Señorías, por favor. Para que el señor Moragues pueda 
intervenir, ruego silencio.
 Señor conseller, tiene la palabra.

El senyor conseller d’Hisenda i Administració Pública:

 Gracias, señor presidente.
 Señor Ferri, antes el señor Morera ha dicho que lo lle-
varía al Defensor del Pueblo, usted dice que lo llevaría 
a los tribunales de justicia. No se aclaran ni en este tema 
(veus i rialles), ni en las primarias ni en ningún otro tema. 
(Aplaudiments) Aclárense, por favor, y luego podré contes-
tar. Defensor del Pueblo o los tribunales. (Aplaudiments)
 Dicho eso, ustedes todo lo arreglan yendo a los tribuna-
les. Lo de la separación de poderes, de ejecutivo, legislativo 
y judicial, a esa clase no fueron. (Veus i protestes) Ustedes 
lo que quieren… A esa clase, desde luego, no fueron. (Veus)
Lo que quieren es solucionarlo…, hacer la acción política a 
través de los tribunales de justicia. ¿Eso sabe lo que es? Un 
fracaso de su acción política, quieran desbancar (aplaudi-
ments) a un gobierno democráticamente elegido acudiendo 
día tras día a la puerta de los tribunales. Eso es lo que quieren 
ustedes. (Veus i protestes)
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El senyor president:

 Bueno… Senyories, per favor.
 Senyories, correspon ara la pregunta al síndic del Grup 
Parlamentari d’Esquerra Unida, i té la paraula el senyor 
Blanco.

(Veus) Pregue silenci, per favor. Senyories…

El senyor Blanco Giner:

 Senyor Fabra, ¿li molesta que Esquerra Unida porte als 
tribunals els casos de presumpta corrupció i de falta d’opaci-
tat? ¿Li molesta que perseguim els lladres, que, com bé diu el 
seu company, que no amic, Alfonso Rus, molts són del Partit 
Popular?

El senyor president:

 Gràcies, senyor Blanco.
 Molt honorable president.

El senyor president del Consell:

 Gracias, señor presidente.
 Señor Blanco, las preguntas de sesión de control deben 
ser de interés general. Precisamente lo que yo opine de usted 
o de Izquierda Unida no creo que sea de interés general. Sí 
que es conocido, pero de interés general (rialles i aplaudi-
ments) le puedo asegurar que no lo es.
 Me molesta que ustedes no tengan programa, que su 
única preocupación sea tirar al Partido Popular. Me molesta 
que no hagan propuestas y que lo único que hagan sea poner-
se detrás de la pancarta a un numerito de circo. Me molesta 
que crean que en política todo vale. Me molesta que ustedes 
malgasten el dinero de los ciudadanos y lo utilicen exclusi-
vamente para hacer la foto, señor Blanco. Eso es lo que me 
molesta.
 Pero es que, además, usted debe ser consciente de que la 
aportación, tanto del grupo parlamentario como también del 
gobierno, a todas las propuestas, preguntas o solicitudes que 
han hecho ha sido intensa, pero ustedes no han respondido de 
la misma manera.
 Fíjese, de las 405 solicitudes de documentación que usted 
han demandado al Consell, ha habido 179 expedientes que 
ustedes no han ido ni a recoger, señor Blanco. ¿No le da 
vergüenza que el 45,5% de esa documentación que hemos 
puesto a disposición suya la hayamos tenido que tirar a la 
basura el esfuerzo de los funcionarios (aplaudiments) y 
que haya supuesto, y que haya supuesto un gasto de más 
de 357.000 euros a todos los valencianos? Eso me molesta, 
señor Blanco, me molesta. (Aplaudiments)

El senyor president:

 Gràcies, senyor president.
 Señorías, por favor, ruego silencio. Señorías…
 Señor Blanco.

El senyor Blanco Giner:

 Senyor Fabra, continua vosté amb la mateixa reacció 
agressiva de fa una setmana quan van conéixer la querella. 
(Veus)

El senyor president:

 Señorías, por favor.

El senyor Blanco Giner:

 Sí, regressiva, també.
 Vosté critica que gastem diners en anar als tribunals, 
vosté que presidix un partit investigat per fi nançament irre-
gular, el partit de la caixa B. Vosté ens critica a nosaltres.
 Vosté i els seus consellers i conselleres utilitzen amenaces 
i acusacions infundades contra Esquerra Unida per fer la 
seua tasca.
 Diu que judicialitzem la política, però incorren en una 
contradicció. Quan demanem responsabilitats polítiques, ens 
diuen que no, que han de parlar els tribunals, que respectem 
la presumpció d’innocència. Quan demanem comissions 
d’investigació, diuen que tot s’ha de jutjar. I quan anem 
als tribunals, perquè les coses s’investiguen i se jutgen, ens 
diuen que estem judicialitzant la política. No s’aclarixen 
vostés.
 La via penal ha segut l’últim recurs, després de 18 sen-
tències que este grup ha guanyat en el TSJ, totes, totes les 
ha perdut el Consell. Més de 30 condemnes té en esta legis-
latura. El Consell més opac de la història de La Generalitat, 
segons la justícia.
 Vostés utilitzen falsedats rotundes. Diu vosté que hem 
demanat 400 sol·licituds de documentació. Solament este 
diputat que li parla n’ha demanat més de 700, més de 700, 
i moltes estan en la premsa. I per això sabem on està el 
contracte de Valmor, on estan els contractes confi denci-
als, els del futbol, els de Radiotelevisió Valenciana, les 
despeses sense consignació pressupostària… Tot això se 
sap per la tasca d’este grup parlamentari. Així que revise 
vosté les seues dades, perquè si són tan falses totes les 
altres que ens dóna, està enganyant-nos contínuament. 
(Aplaudiments)
 És més. Li diré que prompte comprovarà vosté que està 
incorrent en una falsedat i en una gran equivocació, perquè 
nosaltres fem la nostra tasca fi scalitzadora, malgrat tots el 
seus obstacles, que perquè tingam un fullet, ens fan anar al 
Circuit del Motor en Xest, o a una conselleria o on siga, quan 
podien enviar-los, quan haurien d’enviar-los. Som cincs 
diputats i este grup ha fet més contra la corrupció i per la 
transparència que el seu govern.
 Nosaltres hem revelat els contractes de CACSA amb 
Santiago Calatrava, després de vint anys d’opacitat, i hem 
rebut una demana d’eixe arquitecte. Nosaltres vam publicar 
els contractes de la fórmula 1, que ens van negar reiterada-
ment vostés amb l’excusa falsa de la confi dencialitat i vam 
rebre una amenaça de querella del senyor Ciscar. Nosaltres 
hem publicat molts contractes confi dencials dels grans fastos 
que el Partit Popular ha fet arruïnant al poble valencià, de 
l’open de tenis, dels patrocinis dels clubs de futbol, etcètera, 
etcètera.
 Nosaltres hem lluitat més contra la corrupció…, perquè 
lluitar contra la corrupció no és lluitar contra un ens abs-
tracte, com diu hui Mariano Rajoy en el Congrés, és lluitar 
contra els corruptes, contra els lladres del seu partit, que diu 
el senyor Rus.
 ¿Sap vosté per què està imputat i sap vosté per què està 
en la presó el senyor Bárcenas? Per una querella d’Izquierda 
Unida. I ¿sap vosté què va fer Mariano Rajoy? Enviar-li un 
missatge dient-li: «Luis, sé fuerte.» ¿Sap vosté per què està 
imputada doblement l’alcaldessa d’Alacant? Per denúncies 
d’Esquerra Unida, que actua com a acusació popular. I ¿sap 
què ha fet vosté? El mateix que Rajoy, esperar, esperar i 
esperar, esperar que es podrisquen les coses. Però abans ha 
dimitit Ana Mato que Sonia Castedo. ¿ A que sí?
 ¿Sap vosté per què s’està investigant judicialment Rafael 
Blasco? Per la trama en sanitat. I ¿Sergio Blasco? Per la 


